
                                       
 
 
 
 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Rijswijk 
 
 
 
Onderwerp : Rol adviesraad sociaal domein bij beleidsadvisering 
Datum        : 1 februari 2021 
 
 
 
Geacht college, 
 
Inleiding 
Bij de behandeling in onze raad van voorstellen met betrekking tot de Brede Welzijnsnota  en 
de daaruit voortvloeiende uitvoeringsagenda zijn wij gestuit op een verschil van inzicht over 
onze formele positie in het licht van advisering. 
Wij hebben daarover tweemaal per e-mail onze zorgen overgebracht aan wethouder 
Bentvelzen, maar mochten daar tot op heden jammer genoeg geen reactie over ontvangen. 
Omdat het verschil van inzicht lijkt voort te duren richten wij ons nu tot uw college. 
 
Verschil van inzicht 
Al langer behandelen wij in de ASD de Brede Welzijnsnota en de uitvoeringsagenda die 
daarbij hoort. 
Daarbij is Hanan el Ouasghiri ons eerste aanspreekpunt. Bij een eerdere bespreking, alweer 
maanden geleden, hadden wij met haar een aanvaring met betrekking tot de te volgen 
adviesprocedure. Als voorzitter heb ik toen gesteld,  dat wij na ambtelijke toelichting en 
bespreking in onze raad een schriftelijk advies aan het college plegen uit te brengen. 
Zij reageerde daarop verbaasd en meende dat wij, staande de vergadering, dat advies toch 
wel konden meedelen; er was immers haast geboden. 
Nadien hebben we de uitvoeringsnota aan de orde gekregen. Daarmee is een werkgroepje 
vanuit de ASD – wij noemen dat tegenwoordig een KSG-tje (Klein Slim Groepje) – aan de 
slag gegaan. Aan mevrouw el Ouasghiri is duidelijk gemaakt dat wij graag vanaf het begin 
willen meedenken en suggesties/ bouwstenen willen aandragen; dat hebben wij al vele 
malen als uitgangspunt duidelijk gemaakt, ook in andere dossiers. De ervaringen met deze 
handelwijze zijn, met veel beleidsadviseurs, heel positief. 
Mevrouw el Ouasghiri beschouwt ons evenwel als belangenorganisatie en niet als 
adviesorgaan van het college. Vanuit het KSG- tje is haar duidelijk gemaakt dat wij een 
formele rol hebben; het mocht niet baten. 
Ten behoeve van de uitwerking van de uitvoeringsagenda is nu sprake van 
‘coalitiegesprekken’. Daarvoor zijn wij ook tot deelname uitgenodigd. Opnieuw hebben wij 
gesteld dat dit onverlet laat dat wij daar ook formeel over hebben te adviseren en niet in 
dezelfde positie verkeren als lokale belangenorganisaties. Opnieuw zonder resultaat. 

 

http://www.rijswijk.nl/index.jsp


Verzoek 
Wij verzoeken u met klem te bewerkstelligen dat binnen de ambtelijke organisatie helderheid 
ontstaat over onze positie en per omgaande dienovereenkomstig gehandeld wordt. 
 
Tot slot 
Wij vertrouwen erop dat deze kwestie opgelost wordt. 
Graag zien wij uw reactie tegemoet, vanwege het digitale werken ook gemaild naar 
AdviesraadSociaalDomein@rijswijk.nl.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Rien Hazebroek,  
voorzitter Adviesraad Sociaal Domein 
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